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Харківська область 

Чугуївський  район  

Слобожанська селищна рада 

ПРОТОКОЛ № 26 

  ХХVІ сесія VІІІ скликання 

 

30 вересня  2022 року                                                     Місце проведення – 

                                                                           мала зала Слобожанського  

                                                                              селищного Палацу культури 

                                                                                  Початок роботи о 10.00 годині          

Всього депутатів – 26 

Присутні на сесії –  16 

Запрошені: Заступник селищного голови Тимченко О.В., начальник  фінансового 

управління Слобожанської селищної ради Бардакова Н.В., начальник відділу 

економічного розвитку, комунальної та інвестиційної діяльності Попова В.В., 

начальник відділу бухгалтерського обліку та звітності Водолажська О.І., начальник 

відділу освіти Слобожанської селищної ради Руденко К.С.,  начальник відділу з 

земельних та екологічних питань селищної ради  Діденко О.І., начальник відділу з 

питань правової роботи, запобігання та виявлення корупції селищної ради 

Рєпнікова О.В., начальник відділу мобілізаційної роботи, з питань цивільного 

захисту, взаємодії з правоохоронними органами селищної ради   Сутуга А.О., 

головний спеціаліст відділу мобілізаційної роботи, з питань цивільного захисту, 

взаємодії з правоохоронними органами селищної ради   Мар’єнков О.П. 

 

Головуючий на сесії – Діхтяр Д.М., Слобожанський селищний голова 

 

ВИСТУПИЛИ: Строгий Д.О., Коробка В.П., та інші депутати селищної ради, які 

звернулися до селищного голови та присутніх депутатів з пропозицією не 

проводити засідання депутатських комісій, а приступити одразу до сесії у зв’язку із 

ситуацією що склалася в Україні. 

Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, пропозиції щодо 

даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Не проводити засідання депутатських комісій, а приступити одразу 

до сесії у зв’язку із ситуацією що склалася в Україні. 

 

ВИСТУПИВ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який розповів присутнім про 

ситуацію на території територіальної громади та ознайомив з роботами, які були 

виконані та продовжуються виконуватися на території ради. 
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СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запропонував обрати лічильну 

комісію ХХVІ сесії селищної ради VІІI скликання у складі 3 осіб: 

1. Валерій АФАНАСЕНКО 

2. Вікторія ДЗЮБА 

3. Володимир ЮНОШЕВ 

 

Які є пропозиції щодо даних кандидатур? 

Та поставив дані кандидатури на голосування. 

Голосували: 

«за» - 16,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0, 

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Обрати запропоновану лічильну комісію у складі 3 осіб. 

 

ВИСТУПИВ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який звернувся до лічильної комісії з 

проханням враховувати його голос при голосуванні. 

 

ВИСТУПИЛИ:  Діхтяр Д.М., селищний голова, який наголосив, що для ведення 

протоколу  ХХVІ сесії селищної ради VІІI скликання необхідно обрати секретаря 

засідання.  

Дзюба В.В., яка запропонувала обрати секретарем засідання ХХVІ сесії селищної 

ради VІІI скликання для ведення протоколу сесії Куценко Г.О. 

Діхтяр Д.М., селищний голова: Ставлю на голосування  дану пропозицію 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Секретарем засідання ХХVІ сесії селищної ради VІІI скликання для 

ведення протоколу сесії обрати Куценко Галину Олександрівну. 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який доповів, що на порядку денному 

ХХVІ сесії селищної ради VІІI скликання такі питання: 

1. Про внесення змін до рішення ХХІ сесії VIІI скликання Слобожанської 

селищної ради від 23 грудня 2021 року №987-VIІI «Про бюджет 

Слобожанської селищної територіальної громади на 2022 рік». 
2. Про внесення змін до Заходів на 2022 рік до Програми соціального захисту 

населення Слобожанської селищної ради на 2021 -2025 роки. 

3. Про внесення змін до Заходів на 2022 рік до Програми з оздоровлення та 

відпочинку дітей Слобожанської селищної ради на 2022 -2025 роки. 

4. Про внесення змін та доповнень до Заходів  на 2022 рік до Програми розвитку 

і реформування житлово-комунального господарства Слобожанської 

селищної ради на 2021-2025 роки. 
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5. Про внесення змін до Заходів  на 2022 рік до Програми енергозбереження та 

благоустрою територій населених  пунктів Слобожанської селищної ради на 

2021-2025 роки. 

6. Про внесення змін до Заходів на 2022 рік до комплексної Програми розвитку 

освітянської галузі Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 
7. Про внесення змін до Заходів на 2022 рік до Слобожанської селищної 

програми «Шкільний автобус» на 2021-2025 роки. 
8. Про внесення змін до Програми створення та використання місцевого 

матеріального резерву для запобігання і ліквідації наслідків надзвичайних 

ситуацій на території Слобожанської селищної ради на 2021 – 2023 роки. 

9. Про внесення змін до місцевої цільової Програми розвитку цивільного 

захисту Слобожанської селищної ради на 2021 – 2025 роки. 

10. Про внесення змін до Порядку передачі на території Слобожанської 

селищної ради гуманітарної допомоги, наданої донорами, в умовах воєнного 

стану в Україні. 

11. Про затвердження Програми часткового відшкодування витрат громадянам, 

які відновили пошкоджені внаслідок російської військової агресії вікна у 

житлових приміщеннях. 

12. Про затвердження Програми сприяння проведення мобілізаційних заходів на 

території Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської 

області на 2022 рік. 

13. Про затвердження Порядку формування та затвердження списків присяжних 

Зміївського районного суду Харківської області. 

14. Про затвердження Порядку здійснення контролю за використанням майна,  

Слобожанської селищної територіальної громади Чугуївського району 

Харківської області, переданого в оренду. 

15. Про надання згоди на дострокове припинення (розірвання) Договору оренди 

від 12.11.2019р., укладеного з ФОП Шишка В.М. 

16. Про надання згоди на дострокове припинення (розірвання) Договору оренди 

від 02.08.2011р., укладеного з ФОП Шишка В.М. 

17. Про затвердження штатного розпису комунального підприємства «Донець» з 

01 жовтня 2022 року. 

18. Про затвердження штатного розпису комунального підприємства 

«Комунальник» з 01 жовтня 2022 року. 

19. Про передачу  комунального майна Відділу культури, туризму, молоді та 

спорту Слобожанської селищної ради. 

20. Про передачу  комунального майна Відділу освіти Слобожанської селищної 

ради. 

21. Про передачу комунального майна. 

22. Про визначення переліку та обсягів закупівель товарів, робіт і послуг, що 

необхідно здійснити для забезпечення потреб. 

23. Про визначення переліку та обсягів закупівель товарів, робіт і послуг, що 

необхідно здійснити для забезпечення потреб відділу освіти Слобожанської 

селищної ради. 
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24. Про визначення переліку та обсягів закупівель товарів, робіт і послуг, що 

необхідно здійснити для забезпечення потреб Слобожанського 

комунального закладу дошкільної освіти (ясла садок) №3. 

25. Про продовження терміну дії Контракту з директором Комунального 

закладу «Центр фізичного здоров’я населення «Спорт для всіх» 

Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області.  

26. Про виключення з базової мережі закладів культури Слобожанської 

селищної ради Мохначанського сільського клубу та Мохначанської 

сільської бібліотеки. 

27. Про затвердження Переліку закладів, що включені до базової мережі 

закладів культури Слобожанської селищної ради. 

28. Про розгляд заяви Колодко С.В. 

29. Про розгляд заяви гр. Хрень К.М. 

30. Про розгляд заяви гр. Лаврик В.О. 

31. Про відмову у наданні дозволу на розробку проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки у власність. 

32. Про відмову у затвердженні землевпорядної документації щодо відведення 

земельної ділянки у власність. 

33. Про затвердження проекту землеустрою, щодо зміни цільового призначення 

земельної ділянки гр. Першина К.В. 

34. Про внесення змін до рішення ХІХ сесії Слобожанської селищної ради VIIІ 

скликання №853-VIIІ від 25.11.2021 року. 

35. Про внесення змін до рішення ХІХ сесії Слобожанської селищної ради VIIІ 

скликання №854-VIIІ від 25.11.2021 року. 

36. Про внесення змін до рішення ХІХ сесії Слобожанської селищної ради VIIІ 

скликання №855-VIIІ від 25.11.2021 року. 

37. Про внесення змін до рішення ХІХ сесії Слобожанської селищної ради VIIІ 

скликання №856-VIIІ від 25.11.2021 року. 

38. Про внесення змін до рішення ХІХ сесії Слобожанської селищної ради VIIІ 

скликання №857-VIIІ від 25.11.2021 року. 

39. Про укладення договору оренди земельної ділянки за кадастровим номером 

6321755600:01:003:0023 на новий строк. 

40. Про укладення договору оренди земельної ділянки за кадастровим номером 

6321755600:01:005:0009 на новий строк. 

41. Про відмову у продажу земельної ділянки за кадастровим номером 

6321784500:01:000:0444. 

42. Про затвердження Комплексної Програми профілактики правопорушень, 

злочинності та сприяння діяльності правоохоронних органів на території 

Слобожанської селищної територіальної громади на 2022-2025 роки. 

 

Шановні присутні! 

Які є питання, пропозиції щодо затвердження  порядку денного? 

Ставлю на голосування рішення «Про затвердження порядку денного ХХVІ сесії 

Слобожанської селищної ради VІІI скликання» в цілому. 
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Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження порядку денного ХХVІ сесії 

Слобожанської селищної ради VІІI скликання» в цілому (рішення додається). 

 

Переходимо до розгляду питань порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін до рішення ХХІ сесії VIІI скликання Слобожанської селищної 

ради від 23 грудня 2021 року №987-VIІI «Про бюджет Слобожанської селищної 

територіальної громади на 2022 рік» 

ДОПОВІДАЄ: Бардакова Н.В., начальник  фінансового управління Слобожанської 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання  

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до рішення ХХІ сесії VIІI скликання 

Слобожанської селищної ради від 23 грудня 2021 року №987-VIІI «Про бюджет 

Слобожанської селищної територіальної громади на 2022 рік» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін до Заходів на 2022 рік до Програми соціального захисту 

населення Слобожанської селищної ради на 2021 -2025 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Тимченко О.В., заступник селищного голови, яка надала пояснення 

стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 



 

 

7 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до Заходів на 2022 рік до Програми 

соціального захисту населення Слобожанської селищної ради на 2021 -2025 роки» 

прийняти  в цілому (рішення додається) 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін до Заходів на 2022 рік до Програми з оздоровлення та 

відпочинку дітей Слобожанської селищної ради на 2022 -2025 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Тимченко О.В., заступник селищного голови, яка надала пояснення 

стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Коробка В.П., яка запропонувала поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до Заходів на 2022 рік до Програми з 

оздоровлення та відпочинку дітей Слобожанської селищної ради на 2022 -2025 

роки» прийняти  в цілому (рішення додається) 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін та доповнень до Заходів  на 2022 рік до Програми розвитку і 

реформування житлово-комунального господарства Слобожанської селищної ради 

на 2021-2025 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Юношев В.О., начальник відділу ЖКГ, благоустрою, транспорту, 

містобудування та архітектури, який надав пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін та доповнень до Заходів  на 2022 рік до 

Програми розвитку і реформування житлово-комунального господарства 

Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки» прийняти  в цілому (рішення 

додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін до Заходів  на 2022 рік до Програми енергозбереження та 

благоустрою територій населених  пунктів Слобожанської селищної ради на 2021-

2025 роки». 
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ДОПОВІДАЄ: Юношев В.О., начальник відділу ЖКГ, благоустрою, транспорту, 

містобудування та архітектури, який надав пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Строгий Д.О., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до Заходів  на 2022 рік до Програми 

енергозбереження та благоустрою територій населених  пунктів Слобожанської 

селищної ради на 2021-2025 роки» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін до Заходів на 2022 рік до комплексної Програми розвитку 

освітянської галузі Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Руденко К.С., начальник відділу освіти Слобожанської селищної 

ради, який надав пояснення стосовно даного питання  

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Дзюба В.В., яка запропонувала поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до Заходів на 2022 рік до комплексної 

Програми розвитку освітянської галузі Слобожанської селищної ради на 2021-2025 

роки» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про затвердження Порядку створення та використання матеріального резерву для 

запобігання і ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій Слобожанської селищної 

ради» 

ДОПОВІДАЄ: Руденко К.С., начальник відділу освіти Слобожанської селищної 

ради, який надав пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Рильцев В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 
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«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження Порядку створення та використання 

матеріального резерву для запобігання і ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій 

Слобожанської селищної ради» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін до Програми створення та використання місцевого 

матеріального резерву для запобігання і ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій 

на території Слобожанської селищної ради на 2021 – 2023 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Мар’єнков О.П., головний спеціаліст відділу мобілізаційної роботи, 

з питань цивільного захисту, взаємодії з правоохоронними органами селищної ради,  

який надав пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до Програми створення та 

використання місцевого матеріального резерву для запобігання і ліквідації 

наслідків надзвичайних ситуацій на території Слобожанської селищної ради на 2021 

– 2023 роки» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін до місцевої цільової Програми розвитку цивільного захисту 

Слобожанської селищної ради на 2021 – 2025 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Мар’єнков О.П., головний спеціаліст відділу мобілізаційної роботи, 

з питань цивільного захисту, взаємодії з правоохоронними органами селищної ради,  

який надав пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до місцевої цільової Програми розвитку 

цивільного захисту Слобожанської селищної ради на 2021 – 2025 роки» прийняти  в 

цілому (рішення додається). 
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СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін до Порядку передачі на території Слобожанської селищної ради 

гуманітарної допомоги, наданої донорами, в умовах воєнного стану в Україні». 

ДОПОВІДАЄ: Тимченко О.В., заступник селищного голови, яка надала пояснення 

стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Коробка В.П., яка запропонувала поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 16,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 1 (Миндар С.І.) 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до Порядку передачі на території 

Слобожанської селищної ради гуманітарної допомоги, наданої донорами, в умовах 

воєнного стану в Україні» прийняти  в цілому (рішення додається) 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про затвердження Програми часткового відшкодування витрат громадянам, які 

відновили пошкоджені внаслідок російської військової агресії вікна у житлових 

приміщеннях». 

ДОПОВІДАЄ: Тимченко О.В., заступник селищного голови, яка надала пояснення 

стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Коробка В.П., яка запропонувала поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження Програми часткового відшкодування 

витрат громадянам, які відновили пошкоджені внаслідок російської військової 

агресії вікна у житлових приміщеннях» прийняти  в цілому (рішення додається) 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про затвердження Програми сприяння проведення мобілізаційних заходів на 

території Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області на 

2022 рік». 

ДОПОВІДАЄ: Сутуга А.О., начальник відділу мобілізаційної роботи, з питань 

цивільного захисту, взаємодії з правоохоронними органами селищної ради, яка 

надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 
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Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження Програми сприяння проведення 

мобілізаційних заходів на території Слобожанської селищної ради Чугуївського 

району Харківської області на 2022 рік» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про затвердження Порядку формування та затвердження списків присяжних 

Зміївського районного суду Харківської області». 

ДОПОВІДАЄ: Рєпнікова О.В., начальник відділу з питань правової роботи, 

запобігання та виявлення корупції селищної ради, яка надала пояснення стосовно 

даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження Порядку формування та затвердження 

списків присяжних Зміївського районного суду Харківської області» прийняти  в 

цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про затвердження Порядку здійснення контролю за використанням майна,  

Слобожанської селищної територіальної громади Чугуївського району Харківської 

області, переданого в оренду». 

ДОПОВІДАЄ: Попова В.В., начальник відділу економічного розвитку, 

комунальної та інвестиційної діяльності, яка надала пояснення стосовно даного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 
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ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження Порядку здійснення контролю за 

використанням майна,  Слобожанської селищної територіальної громади 

Чугуївського району Харківської області, переданого в оренду» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про надання згоди на дострокове припинення (розірвання) Договору оренди від 

12.11.2019р., укладеного з ФОП Шишка В.М.». 

ДОПОВІДАЄ: Попова В.В., начальник відділу економічного розвитку, 

комунальної та інвестиційної діяльності, яка надала пояснення стосовно даного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Дзюба В.В., яка запропонувала поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про надання згоди на дострокове припинення (розірвання) 

Договору оренди від 12.11.2019р., укладеного з ФОП Шишка В.М.» прийняти  в 

цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про надання згоди на дострокове припинення (розірвання) Договору оренди від 

02.08.2011р., укладеного з ФОП Шишка В.М.». 

ДОПОВІДАЄ: Попова В.В., начальник відділу економічного розвитку, 

комунальної та інвестиційної діяльності, яка надала пояснення стосовно даного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Дзюба В.В., яка запропонувала поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про надання згоди на дострокове припинення (розірвання) 

Договору оренди від 02.08.2011р., укладеного з ФОП Шишка В.М.» прийняти  в 

цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про затвердження штатного розпису комунального підприємства «Донець» з 01 

жовтня 2022 року». 
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ДОПОВІДАЄ: Юношев В.О., начальник відділу ЖКГ, благоустрою, транспорту, 

містобудування та архітектури, який надав пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження штатного розпису комунального 

підприємства «Донець» з 01 жовтня 2022 року» прийняти  в цілому (рішення 

додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про затвердження штатного розпису комунального підприємства «Комунальник» з 

01 жовтня 2022 року». 

ДОПОВІДАЄ: Юношев В.О., начальник відділу ЖКГ, благоустрою, транспорту, 

містобудування та архітектури, який надав пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження штатного розпису комунального 

підприємства «Комунальник» з 01 жовтня 2022 року» прийняти  в цілому (рішення 

додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про передачу  комунального майна Відділу культури, туризму, молоді та спорту 

Слобожанської селищної ради». 

ДОПОВІДАЄ: Водолажська О.І., начальник відділу бухгалтерського обліку та 

звітності, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Коробка В.П., яка запропонувала поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  
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«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу  комунального майна Відділу культури, 

туризму, молоді та спорту Слобожанської селищної ради» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про передачу  комунального майна Відділу освіти Слобожанської селищної ради». 

ДОПОВІДАЄ: Водолажська О.І., начальник відділу бухгалтерського обліку та 

звітності, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Юношев В.О., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 16,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу  комунального майна Відділу освіти 

Слобожанської селищної ради» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про передачу комунального майна 

ДОПОВІДАЄ: Попова В.В., начальник відділу економічного розвитку, 

комунальної та інвестиційної діяльності, яка надала пояснення стосовно даного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Дзюба В.В., яка запропонувала поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу комунального майна» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про визначення переліку та обсягів закупівель товарів, робіт і послуг, що 

необхідно здійснити для забезпечення потреб». 

ДОПОВІДАЄ: Водолажська О.І., начальник відділу бухгалтерського обліку та 

звітності, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Коробка В.П., яка запропонувала поставити дане питання  на голосування.  
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Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про визначення переліку та обсягів закупівель товарів, 

робіт і послуг, що необхідно здійснити для забезпечення потреб» прийняти  в 

цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про визначення переліку та обсягів закупівель товарів, робіт і послуг, що 

необхідно здійснити для забезпечення потреб відділу освіти Слобожанської 

селищної ради». 

ДОПОВІДАЄ: Руденко К.С., начальник відділу освіти Слобожанської селищної 

ради, який надав пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Юношев В.О., який запропонував поставити дане питання  на голосування. 

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про визначення переліку та обсягів закупівель товарів, 

робіт і послуг, що необхідно здійснити для забезпечення потреб відділу освіти 

Слобожанської селищної ради» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про визначення переліку та обсягів закупівель товарів, робіт і послуг, що 

необхідно здійснити для забезпечення потреб Слобожанського комунального 

закладу дошкільної освіти (ясла садок) №3». 

ДОПОВІДАЄ: Руденко К.С., начальник відділу освіти Слобожанської селищної 

ради, який надав пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Юношев В.О., який запропонував поставити дане питання  на голосування. 

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про визначення переліку та обсягів закупівель товарів, 

робіт і послуг, що необхідно здійснити для забезпечення потреб Слобожанського 
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комунального закладу дошкільної освіти (ясла садок) №3» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про продовження терміну дії Контракту з директором Комунального закладу 

«Центр фізичного здоров’я населення «Спорт для всіх» Слобожанської селищної 

ради Чугуївського району Харківської області». 

ДОПОВІДАЄ: Тимченко О.В., заступник селищного голови, яка надала пояснення 

стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про продовження терміну дії Контракту з директором 

Комунального закладу «Центр фізичного здоров’я населення «Спорт для всіх» 

Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області» прийняти  

в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про виключення з базової мережі закладів культури Слобожанської селищної ради 

Мохначанського сільського клубу та Мохначанської сільської бібліотеки». 

ДОПОВІДАЄ: Тимченко О.В., заступник селищного голови, яка надала пояснення 

стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Юношев В.О., який запропонував поставити дане питання  на голосування. 

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про виключення з базової мережі закладів культури 

Слобожанської селищної ради Мохначанського сільського клубу та Мохначанської 

сільської бібліотеки» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про затвердження Переліку закладів, що включені до базової мережі закладів 

культури Слобожанської селищної ради». 

ДОПОВІДАЄ: Тимченко О.В., заступник селищного голови, яка надала пояснення 

стосовно даного питання. 
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ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування. 

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження Переліку закладів, що включені до 

базової мережі закладів культури Слобожанської селищної ради» прийняти  в 

цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про розгляд заяви Колодко С.В.». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання та наголосила що 

Законом України №2145-ІХ «Про внесення змін до деяких законодавчих актів 

України щодо створення умов для забезпечення продовольчої безпеки в умовах 

воєнного стану» від 24.03.2022 року було доповнено п.27 розділ Х Перехідних 

положень Земельного кодексу, згідно якого заборонено надавати дозвіл на 

розроблення документації із землеустрою з метою безоплатної передачі земельної 

ділянки у приватну власність. Заборонено також формування земельних ділянок, 

крім тих, що передаються в оренду для ведення товарного сільськогосподарського 

виробництва на строк до одного року.  

ВИСТУПИЛИ: Строгий Д.О., Коробка В.П., які висловили свою думку з даного 

питання на запитали, чи зможуть громадяни ще раз, після закінчення військового 

стану, звернутися з даним питанням до селищної ради? 

Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань селищної ради, 

яка наголосила, що заявнику буде рекомендовано вдруге звернутися до 

Слобожанської селищної ради з клопотаннями про надання дозволу на розробку 

проекту відведення земельної ділянки у власність після скасування воєнного стану в 

Україні, або після внесення відповідних змін до чинного законодавства. 

 Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, пропозиції щодо 

даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування. 

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про розгляд заяви Колодко С.В.» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  
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«Про розгляд заяви гр. Хрень К.М.». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Юношев В.О., який запропонував поставити дане питання  на голосування. 

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про розгляд заяви гр. Хрень К.М.» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про розгляд заяви гр. Лаврик В.О.». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Юношев В.О., який запропонував поставити дане питання  на голосування. 

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про розгляд заяви гр. Лаврик В.О.» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про відмову у наданні дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання та наголосила що 

Законом України №2145-ІХ «Про внесення змін до деяких законодавчих актів 

України щодо створення умов для забезпечення продовольчої безпеки в умовах 

воєнного стану» від 24.03.2022 року було доповнено п.27 розділ Х Перехідних 

положень Земельного кодексу, згідно якого заборонено надавати дозвіл на 

розроблення документації із землеустрою з метою безоплатної передачі земельної 

ділянки у приватну власність. Заборонено також формування земельних ділянок, 

крім тих, що передаються в оренду для ведення товарного сільськогосподарського 

виробництва на строк до одного року та зазначила що заявникам буде 

рекомендовано вдруге звернутися до Слобожанської селищної ради з клопотаннями 

про надання дозволу на розробку проекту відведення земельної ділянки у власність 
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після скасування воєнного стану в Україні, або після внесення відповідних змін до 

чинного законодавства.  

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Юношев В.О., який запропонував поставити дане питання  на голосування. 

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про відмову у наданні дозволу на розробку проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про відмову у затвердженні землевпорядної документації щодо відведення 

земельної ділянки у власність». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання та наголосила що 

саме зараз діє норма, яка забороняє безоплатну передачу земель державної, 

комунальної власності у приватну власність. Ця норма була введена в дію Законом 

№2145-ІХ «Про внесення змін до деяких законодавчих актів України щодо 

створення умов для забезпечення продовольчої безпеки в умовах воєнного стану» 

від 24.03.2022року, а саме,  безоплатна передача земель державної, комунальної 

власності у приватну власність, забороняється ( пп.5 п.27 Перехідних положень 

Земельного кодексу) та  зазначила що заявникам буде рекомендовано вдруге 

звернутися до Слобожанської селищної ради з клопотаннями про затвердження 

документації із землеустрою у власність після скасування воєнного стану в Україні, 

або після внесення відповідних змін до чинного законодавства. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування. 

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про відмову у затвердженні землевпорядної документації 

щодо відведення земельної ділянки у власність» прийняти  в цілому (рішення 

додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про затвердження проекту землеустрою, щодо зміни цільового призначення 

земельної ділянки гр. Першина К.В.». 
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ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування. 

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження проекту землеустрою, щодо зміни 

цільового призначення земельної ділянки гр. Першина К.В.» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін до рішення ХІХ сесії Слобожанської селищної ради VIIІ 

скликання №853-VIIІ від 25.11.2021 року». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Коробка В.П., яка запропонувала поставити дане питання  на голосування. 

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до рішення ХІХ сесії Слобожанської 

селищної ради VIIІ скликання №853-VIIІ від 25.11.2021 року» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін до рішення ХІХ сесії Слобожанської селищної ради VIIІ 

скликання №854-VIIІ від 25.11.2021 року». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Дзюба В.В., яка запропонувала поставити дане питання  на голосування. 

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  
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«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до рішення ХІХ сесії Слобожанської 

селищної ради VIIІ скликання №854-VIIІ від 25.11.2021 року» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін до рішення ХІХ сесії Слобожанської селищної ради VIIІ 

скликання №855-VIIІ від 25.11.2021 року». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Юношев В.О., який запропонував поставити дане питання  на голосування. 

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до рішення ХІХ сесії Слобожанської 

селищної ради VIIІ скликання №855-VIIІ від 25.11.2021 року» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін до рішення ХІХ сесії Слобожанської селищної ради VIIІ 

скликання №856-VIIІ від 25.11.2021 року». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Юношев В.О., який запропонував поставити дане питання  на голосування. 

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до рішення ХІХ сесії Слобожанської 

селищної ради VIIІ скликання №856-VIIІ від 25.11.2021 року» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін до рішення ХІХ сесії Слобожанської селищної ради VIIІ 

скликання №857-VIIІ від 25.11.2021 року». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 
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ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування. 

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до рішення ХІХ сесії Слобожанської 

селищної ради VIIІ скликання №857-VIIІ від 25.11.2021 року» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про укладення договору оренди земельної ділянки за кадастровим номером 

6321755600:01:003:0023 на новий строк». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Рильцев В.П.,який запропонував продовжити термін дії договору 

оренди земельну ділянку терміном на 5 (п’ять) років та встановити ставку орендної 

плати на рівні 12% від нормативної грошової оцінки земель. 

Миндар С.І., Ледовський В.П. та інші депутати, які підтримали дану пропозицію. 

Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого ще є питання, пропозиції щодо 

даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування. 

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про укладення договору оренди земельної ділянки за 

кадастровим номером 6321755600:01:003:0023 на новий строк» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про укладення договору оренди земельної ділянки за кадастровим номером 

6321755600:01:005:0009 на новий строк». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Юношев В.П., який запропонував продовжити термін дії договору 

оренди земельну ділянку терміном на 5 (п’ять) років та встановити ставку орендної 

плати на рівні 12% від нормативної грошової оцінки земель. 

Рильцев В.П., Штефан В.А. та інші депутати, які підтримали дану пропозицію. 

Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, пропозиції щодо 

даного питання? 
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Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування. 

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про укладення договору оренди земельної ділянки за 

кадастровим номером 6321755600:01:005:0009 на новий строк» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про відмову у продажу земельної ділянки за кадастровим номером 

6321784500:01:000:0444». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання та зазначила що 

взявши до уваги дані сервісу Кадастр UA ( у зв’язку з відсутністю доступу до 

Кадастрової карти України) та лист Слобожанської селищної ради №2226 від 

11.12.2020 року до Начальника Відділу у Зміївському районі ГУ Держгеокадастру у 

Харківській області Романа ЩЕРБАКА, в якому Слобожанська селищна рада 

просить внести зміни до бази даних ДЗК та усунути «накладку» земельної ділянки з 

кадастровим номером 6321784500:01:000:0444 із суміжною ділянкою. На даний 

момент зауваження не усунуто, у зв’язку з чим не можливо винести в натуру (на 

місцевість) земельну ділянку в межах відповідно державного акту на постійне 

користування, не порушуючи прав користування (володіння)  на суміжну ділянку. З 

метою недопущення судових спорів в частині користування або володіння 

земельними ділянками в межах правовстановлюючих документів пропонуємо 

відмовити у продажу даної земельної ділянки.. 
ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування. 

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про відмову у продажу земельної ділянки за кадастровим 

номером 6321784500:01:000:0444» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про затвердження Комплексної Програми профілактики правопорушень, 

злочинності та сприяння діяльності правоохоронних органів на території 

Слобожанської селищної територіальної громади на 2022-2025 роки». 
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ДОПОВІДАЄ: Сутуга А.О., начальник відділу мобілізаційної роботи, з питань 

цивільного захисту, взаємодії з правоохоронними органами селищної ради, яка 

надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження Комплексної Програми профілактики 

правопорушень, злочинності та сприяння діяльності правоохоронних органів на 

території Слобожанської селищної територіальної громади на 2022-2025 роки» 

прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

Шановні депутати! 

Порядок денний сесії вичерпано. 

У кого є пропозиції, доповнення, зауваження до ведення сесії? 

ХХVІ сесія селищної ради VІІІ скликання оголошується закритою. 

Дякую за участь в роботі. 

 

 

Слобожанський 

селищний голова                                                                         Дмитро ДІХТЯР 

 

Секретар                                                                                       Галина КУЦЕНКО 
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СПИСОК 

депутатів присутніх на ХХVІ сесії Слобожанської селищної ради VІІІ скликання   

30 вересня 2022 року 

 

1. Афанасенко Валерій Павлович 

2. Біла Юлія Олександрівна  

3. Білевіч Олександр Віцентійович  

4. Дзюба Вікторія Володимирівна 

5. Коробка Валентина Петрівна 

6. Кухлєєв Олександр Вікторович 

7. Куценко Галина Олександрівна 

8. Ледовський Віктор Петрович 

9. Лисак Інна Іванівна 

10. Миндар Степан Іванович 

11. Пономаренко Олег Анатолійович 

12. Рильцев В’ячеслав  Павлович 

13. Стебло Валерія Миколаївна 

14. Строгий Денис Олександрович  

15. Штефан Віталій Олексійович  

16. Юношев Володимир Олександрович 

 

 

 

СПИСОК 

депутатів відсутніх на ХХVІ сесії Слобожанської селищної ради VІІІ скликання   

30 вересня 2022 року 

 

1. Буряк Наталія Іванівна 

2. Десятник Роман Миколайович 

3. Євченко Євген Станіславович 

4. Маковецька Ірина Костянтинівна 

5. Полька Олександр Миколайович 

6. Різван Володимир Петрович 

7. Стародубцева Тетяна Олександрівна 

8. Томашевська Людмила Борисівна 

9. Шпак Геннадій Анатолійович 

10. Яговкін Володимир Борисович 

 

 

 

 

Слобожанський 

селищний голова                                                                         Дмитро ДІХТЯР 

 

Секретар                                                                                       Галина КУЦЕНКО 


